

Title (en)

Method of delivering multi-page printed sheets with inserts, collected from printed products.

Title (de)

Verfahren zur Beschickung von zu Druckprodukten gesammelten, mehrblättrigen Druckbogen mit Beilagen.

Title (fr)

Procédé pour délivrer un ensemble de feuilles imprimées avec des encarts.

Publication

EP 0659586 A1 19950628 (DE)

Application

EP 94810724 A 19941214

Priority

CH 380193 A 19931221

Abstract (en)

For delivering multi-page printed sheets with at least one insert (3), collected to form printed products (2), at the edge located opposite the last folded edges, the printed products (2) which have been picked up at the fold side on collecting carriers (5) and have been removed from the latter, are moved on the further conveying path with the opened edge, facing a deliverer (29), for the inserts (3) being supplied in an insertable manner.
<IMAGE>

Abstract (de)

Zur Beschickung von zu Druckprodukten (2) gesammelten, mehrblättrigen Druckbogen mit wenigstens einer Beilage (3) an der den letzten Falzkanten gegenüberliegenden Kante, werden die falzseitig an Sammelträgern (5) erfassten und von diesen abgenommenen Druckprodukte (2) auf dem weiteren Förderweg mit der einem Anleger (29) zugewendeten, geöffneten Kante für die einsteckweise zugeführten Beilagen (3) vorbeigeführt.
<IMAGE>

IPC 1-7

B42C 1/10

IPC 8 full level

B42C 1/10 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B42C 1/10 (2013.01 - EP US); **B65H 5/301** (2013.01 - EP US); **B65H 29/003** (2013.01 - EP US); **B65H 2301/431715** (2013.01 - EP US);
B65H 2701/1932 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] US 4200275 A 19800429 - WANGERMAN JOCHEN [DE]
- [Y] EP 0210494 A1 19870204 - FERAG AG [CH]

Cited by

CH704242A1; DE102004011973A1; DE102004011973B4; US7857299B2; US7651080B2; WO2007118339A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0659586 A1 19950628; EP 0659586 B1 19980506; DE 59405899 D1 19980610; US 5551682 A 19960903

DOCDB simple family (application)

EP 94810724 A 19941214; DE 59405899 T 19941214; US 36133594 A 19941221